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Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte med SPF Seniorerna Häggen den 11 september 

2017. 

Närvarande: Mona Wilsson,, Karin Mattsson, Vivianne Edelsvärd Öberg, , Karin Burman. 

Lena Esbjörnsson, Lars Hallberg, Gun Lindkvist. 

Frånvarande: Jan Lundquist 

 

§ 110 Ordförande Vivianne Edelsvärd-Öberg öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  

§ 111 Att jämte ordförande justera dagens protokoll väljs Lena Esbjörnsson 

§ 112 Styrelsen fastställer dagordningen.  

§ 113 Föregående protokoll justeras och läggs till handlingarna. 

    Obs! Vi måste bevaka svar från Pite Energi och Kultur & Fritid ang. sponsring. 

§ 114 Budget och medlemsutveckling. 

Kassören redogör för resultatrapport och balansrapport per den 2017-08-31. Vi kan konstatera 

att vi har en bra ekonomi.  

Mona redovisar en statistikrapport från 2017-08-23 som visar vårt medlemsantal. Där står det 

att vi har 815 medlemmar. Vi konstatera att det fortfarande råder osäkerhet kring antalet 

medlemmar. Vårt antal i registret stämmer inte med de antal vi fått betalt för från förbundet. 

Vi har fått pengar för 728 medlemmar. Ove hjälper oss att hålla koll hos förbundet i denna 

fråga. Styrelsen beslutar att fortsätta med central uppbörd. 

§ 115 Medlemmar som inte betalat avgiften 

Styrelsen har ringt till alla medlemmar som inte betalat medlemsavgiften och följande resultat 

har detta gett: 

Två medlemmar vill ha ny faktura, en medlem vill återkomma nästa år. Några personer går 

inte att nå på telefon eller mail. Resten av alla 45 medlemmar vill säga upp sitt medlemskap 

hos oss. 

Olika anledningar till att avsluta medlemskapet beskrivs i samtalen och styrelsen tar aktivt del 

i dessa synpunkter till ett annat år. 

Gun skickar lista med detaljerade uppgifter till Ove så att allt rättas i medlemsregistret. 



§ 116 Styrelsen utser Lars Hallberg till ansvarig för medlemsvärvning  

 § 117 Aktuellt från förbund och distrikt 

a) Styrelsen ställer sig bakom Monas förslag till skrivning kring: ”En bild av framtidens 

hälso- och sjukvårdsfrågor”. 

b) K G Aasa har presenterat en idé på distriktsstyrelsen om att anordna ett sommarting i 

Sörbyn prel. 18/7 2018 mellan kl. 12-18. Alla SPF-föreningar i Norrbotten inbjuds. 

Distriktsstyrelsen understödjer arrangemanget. SPF Åkerbäret håller i detta och andra 

SPF-föreningar hjälper till. Styrelsen ställer sig bakom förslaget. 

c) Mona presenterar en reviderad utbildningsplan för hösten 2017.  

Utbildning KPR     Mona W 

Rekrytering, marknadsföring, information, Facebook  Lars 

Kurs för valberedningar                       Vivianne pratar med Gösta 

FO-konferens    Mona, Vivianne 

Bedrägerier mot äldre 

Ekonomi för äldre 

Medlemsregister, hemsida   Gun, Lars Karin B 

Var och en anmäler sig själv. 

 

§ 118 Friskvårdsombudet har ordet 

Lena vill ha tid på nästa medlemsmöte för att tala lite kring ”Hörnstenar i  folkhälsan – 

Friskvård” Hon fortsätter också med de uppskattade övningar, som hon börjat med på 

våra möten. Till våren ska vi anordna en promenad i Norra hamnen med tipsrunda och 

korvgrillning.  

§ 119 Rapporter  

a) Mötet med socialnämndens ordförande kändes bra. Vi jobbar båda åt samma håll. 

Många frågor klargjordes. Det blev också tydligt att om våra aktiviteter är öppna för 

alla och inget inträde blir det ingen kostnad för oss på Samvaron. 

b) Kyrkogårdsvandringen var mycket lyckad och fikat efteråt på Kaleido var toppen. 

c) Studiecirklarna i höst ska presenteras. Svårt få någon som visar line-dance. Gun och 

Karin B frågar på träningen och Karin B. meddelar sen Karin M.  Cirklar som är öppet 

för alla kostar inget i lokalhyra på samvaron. ”Slutna” cirklar kostar 300kr/gång. Piteå 

kommun skickar fakturan till Medborgarskolan. Medborgarskolan skickar i sin tur ut 

lokalkostnad till deltagarna. Vivianne kollar med Medborgarskolan hur betalning sker 

om mellanskillnad uppstår. 

d)  Mona redogör för senaste mötet i KPR. Det har varit god tillgång på platser under 

sommaren på Villa Utkiken, Trädgården etc. Den nya kostchefen Helena Lundberg 

presenterade sig. Mona försöker få igång utökat samarbete mellan olika 

pensionärsföreningar i Piteå, så att alla tillsammans kan förbereda sig inför KPR. Lena 

Esbjörnsson träder in tillsammans med Mona och förbereder ärenden inför KPR.  



e) Reseansvariga Barbro och Mona har lämnat ett förslag på resor år 2018. Styrelsen 

diskuterar förslagen och kommer med följande uppdrag att arbeta vidare med: 

Resa till Jakobstad    maj/juni 2018 

Stenskär    någon gång under sommaren 2018 

Resa till Kiruna  augusti 2018 

Ordförande kontaktar Mona och Barbro och ger dem uppdraget. 

 

 

§ 120 Pris för fika på Samvaron 

Styrelsen beslutar att ta 30kr i betalt för kaffe och fikabröd på möten. Enbart kaffe 

kostar 10kr. Vi går runt vid borden och tar betalt. Att fika är frivilligt. 

§ 121 Planering kommande möten under hösten 

a) 13 sept. Kulturcafé kl.13.00 på Samvaron.  Diakonissan berättar ” När världen kom 

till Piteå”. Allt Ok. Vivianne ansvara för inköp till avtackning. Tolkcentralen meddelar 

att vi får ingen tolk. 

 

b) 27 sept. Paltkalas kl.13.00 på Kyrkcenter.   Information om höstens aktiviteter 

Ansv. Karin Mattsson. Karin fixar också anmälningslistor till studiecirklarna.  

Alla i styrelsen samlas kl.11.00 för att duka och värma palt etc. Lunchpris: 80kr. 

Avslutas med kaffe och kaka. 

Vivianne ansvarar för alla inköp.  Om någon i styrelsen inte kan komma ansvarar 

denne för att själv ringa till Elna Johansson tel. 070-286 31 48 så fixar hon ersättare.  

Endast de som är vidtalade i förväg och bär namnbricka äter gratis.  

c) 04 okt ”Får jag lov” Elisabet och Leif Bogren underhåller och spelar upp till 

dans kl. 19.00 Lokal: Norrmalmia Foajé   

Inträde: 80kr/person inkl. kaffe och fika. Smörgås och övrig dryck till 

självkostnadspris. Alla pensionärer välkomna. Ansvariga:  

Gun visar förslag på annons och styrelsen säger OK till den.  

 

d) Programkommittén har ordet. Höstens program revideras för att några problem 

uppstått och styrelsen säger ja till programkommittén att fortsätta jobba. Genomgång i 

stora drag av Program för våren 2018 och programkommittén får klartecken att 

fortsätta sitt jobb.  

Tas upp på nästa möte igen. 

 

§ 122 Övriga frågor  

a) Alla inventarier som SPF Seniorerna Häggen äger finns i förvaringsskåp i källaren 

på Medborgarskolan. Kassören gör en inventarieförteckning. Vivianne har 

nycklarna. Karin B får i uppdrag att kolla pärmarna som finns på Samvaron.  



b) RFHL har skickat ut en inbjudan ”Hur mår du gamling?”  på Österbo 25/9 

kl.13.00. Vi ber att Ove hjälper oss med mailutskick till alla och sen informerar vi 

på våra möten.  

c) Höstmässa 3/11-5/11 på Nolia. Vi har fått en fråga om vi vill synas i en monter. 

Styrelsen beslutar att tacka nej och vi satsar i stället på stora Nolia. 

 

§ 123 Nästa styrelsemöte blir 9 oktober 2017 kl.13.00 på Medborgarskolan. Fika: Lena 

 

§ 124 Dagens ordförande Vivianne Edelsvärd-Öberg tackar styrelsen för visat intresse och 

avslutar mötet 

Piteå 11 september 2017 

 

………………………….   ……………………… 

Gun Lindkvist   Vivianne Edelsvärd- Öberg 

Sekreterare    Ordförande 

…………………………. 

Lena Esbjörnsson 

Justerare 

 

 

 


